

## NA. O.S.S.K. MØTE 20.09.00

Tilstede: Stein, Tor, Helge, Terje, Åse, Solveig, Otto, Roy, Trond, Magne, Lise og Birgit.

Møtet ble åpnet med opplesning av NA`s tolv tradisjoner, NA`s tolv konsepter og niende konsept.

1. Forrige møtereferat ble godkjent, ingen kommentarer.

2. Dagens agenda ble godkjent.

### 3. Saker til eventuelt:

Kommentar til regionsmøte

Samvittighetsmøte neste gang.

Regionen trenger kasserer, tas med ut til gruppene.

### 4. Rapporter:

Lederen OSSK hadde ingenting å rapportere.

Nestlederen rapporterer at han har vært på HI/OI, de trenger folk.

Kasserer rapporterer at saldoen pr. 20.09.00 er kr. 19.681.92. Det er kommet inn kr. 2000 fra fredagsgruppa og kr. 1000 fra mandagsgruppa.

### Gruppeservicerepresentantene:

Fly fri: Alt står bra til, gode tilfriskningsmøter.

Fredagsgruppa: Litt problemer med verv, ellers er det bra.

Gjør det enkelt: Ingen tilstede på OSSK møte.

Sammen kan vi: Ingen tilstede på OSSK møte.

Mandalsgruppa: Får snart eget lokale, Lise ny GSR. Det går bra med møtene.

### Rapport fra ledere i underkomiteene:

**HI/OI:** Nestlederen var på HI/OI møte da lederen var forhindret. Problemet til HI/OI er at de føler de har for liten kapasitet til å dekke etterspørselen utenifra. De ser seg foreløpig nødt til å avvise en del henvendelser fra hjelpeapparatet. Håndterer møtene på klinikken greit. Ber om hjelp.

### Aktivitetskomiteen:

Lederen var ikke til stede men har sendt en skriftlig rapport.

### Regionskomitemedlem:

Leste opp dagsorden iforhold til regionsmøte 14.10.00. Ellers alt bra.

### 5. Post:

Spørsmål om penger fra OØSK. Ingen innvendinger, pengene sendes.

6. Referat fra OØSK ble lest opp.

### Saker:

1. Skal Aktivitetskomiteen arrangere Bragdøya 2001?

Det ble en del meningsutvekslinger angående Bragdøya 2001, men det hele endte med at det må ses I lys fra at det faktisk bare er lederen tilbake I Aktivitetskomiteen. Vi ble enige om at det først og fremst må stables en komite på beina. GSR'ene kan komme med eventuelle frivillige fra hver gruppe til neste OSSK møte 18.10.00. Dermed ble saken utsatt til neste gang.

#### **Eventuelt:**

**Samvittighetsmøte neste gang?** Forslag til spørsmål iforhold til selvransakels ble lest opp..

Disse blir sendt ut med møteinnkallelsen, skal også prøve å få sendt ut prinsippvedtakene til alle grupper. Det blir samvittighetsmøte neste OSSK møte.

#### **Kommentar til regionsmøte?**

Agendaen ble lest opp og tilbakemeldinger på denne var ønsket av RKM'en. Det ble stilt spørsmål om hvordan den økonomiske strukturen blir siden vi skal støtte den.

#### **HI/OI's problem med lite kapasitet**

Det ble besluttet at GSR'ene skulle ta dette med seg ut I gruppene.

**Franz av Azzizis, Sinnsrobønnen**

**Neste møte 18.oktober 00.**